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PROTOKÓŁ 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Rady Miejskiej               

w Kamieniu Krajeńskim odbytego dnia 19 stycznia 2022 r. w Urzędzie 
Miejskim w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 1015  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu w składzie: 

1) Skaja Sebastian – Przewodniczący Komisji, 

2) Lubińska Sabina, 
3) Betin Marek - nieobecny. 

  
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Błoch Beata - Dyrektor MGOPS 

5) Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 
6) Szczepańska Natalia - Inspektor 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Sebastian Skaja. Następnie 

przedstawił porządek posiedzenia.  

  

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Zmiana szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 
zamieszkania oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

2. Przystąpienie do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kamień 

Krajeński.   
3. Przyjęcie aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Kamień Krajeński”. 

4. Nadanie nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Topolowej                    
w Kamieniu Krajeńskim.   

5. Zmiany w WPF. 

6. Zmiany w budżecie na rok 2022. 
7. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 

8. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej                        
w Kamieniu Krajeńskim za 2021 rok. 

9. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 

10. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2022 rok. 
11. Pozostałe projekty uchwał. 
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II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 
Ad. I.1. Zmiana szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 
zamieszkania oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 
Przedstawienia tematu dokonała Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Beata Błoch. Poinformowała, że obowiązująca ustawa                
o pomocy społecznej w art. 17 ust. 1 pkt 11 wymienia, jako zadanie własne 
gminy o charakterze obowiązkowym organizowanie i świadczenie usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych, w miejscu zamieszkania,                          
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                               

z zaburzeniami psychicznymi.  
Zgodnie z dyspozycją zawartą w art. 50 ust. 6 ustawy o pomocy 

społecznej rada gminy określa szczegółowe warunki w sprawie przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                       
z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Uchwała wprowadza zmianę odpłatności za usługi opiekuńcze z 22,00 

zł na 25,00 zł za godzinę oraz zmianę odpłatności za usługi opiekuńcze 
świadczone w formie pomocy sąsiedzkiej z 18,00 zł i 20,00 zł (w przypadku 
konieczności dojazdu do podopiecznego) na 21,00 zł za godzinę.  

 

Brak dyskusji. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Ad. I.2. Przystąpienie do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kamień 
Krajeński.   

 
Przedstawienia tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Andrzej Mazur. 

Poinformował, że kształtowanie i prowadzenie polityki przestrzennej na 
terenie miasta i gminy, w tym uchwaleniem studium uwarunkowań                      
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego należy do zadań własnych gminy. 

W celu określenia polityki przestrzennej gminy, w tym lokalnych zasad 
zagospodarowania przestrzennego Rada Miejska podejmuje uchwałę                      
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o przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Obecnie obowiązujące studium zostało uchwalone 31 marca 2011 r.                
Z uwagi na zachodzące zmiany oraz wnioski w sprawie wprowadzenia zmian 
funkcji terenów powstała potrzeba aktualizacji dotychczasowego 

dokumentu planistycznego - studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kamień Krajeński. 

Brak dyskusji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Ad. I.3. Przyjęcie aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 
Gminy Kamień Krajeński”. 

 
Przedstawienia tematu dokonała Inspektor Natalia Szczepańska. 

Poinformowała, że rewitalizacja stanowi proces wyprowadzania ze stanu 

kryzysowego obszarów zdegradowanych, prowadzony w sposób 
kompleksowy, poprzez zintegrowane działania na rzecz lokalnej społeczności, 

przestrzeni i gospodarki, skoncentrowane terytorialnie, prowadzone przez 
interesariuszy rewitalizacji na podstawie gminnego programu rewitalizacji. 
Gmina Kamień Krajeński zamierza prowadzić proces rewitalizacji zarówno 

w mieście jak i na obszarach wiejskich. Celem rewitalizacji jest wzrost 
aktywności społecznej i ożywienie społeczne oraz gospodarcze. 

Aktualizacja wynika z konieczności zapewnienia spójności tytułów                   

i wartości planowanych przedsięwzięć rewitalizacyjnych ze złożonymi 
wnioskami o dofinansowanie i wdrażanymi projektami. 

 

Brak dyskusji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Ad. I.4. Nadanie nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Topolowej 
w Kamieniu Krajeńskim.   
 

Przedstawienia tematu dokonał Burmistrz Kamienia Krajeńskiego 
Wojciech Głomski. Poinformował, że przedmiotowa uchwała w sprawie 

nadania nazwy przedłużeniu istniejącej już ulicy Topolowej w Kamieniu 
Krajeńskim, która jest własnością Gminy Kamień Krajeński, ma na celu 
dostosowanie nazewnictwa do potrzeb rozwoju budownictwa mieszkaniowego 

i konieczność ustalenia nowej numeracji na terenie miejscowości 
Kamień Krajeński, co powoduje konieczność nadania nazwy ulicy.  

Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim w oparciu o art. 18 ust. 2 pkt. 

13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, podejmuje 
uchwały między innymi w sprawie nazw ulic będących drogami publicznymi 

w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. 
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Brak dyskusji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Ad.I.5. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                    
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022r. 

Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 

- dochody ogółem – 32.394.235,97 zł, 
- wydatki ogółem – 37.226.008,14 zł. 
Ponadto nastąpiła zmiana deficytu, który obecnie wynosi 4.831.772,17 zł. 

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 1.706.765,00 zł, (zmniejszenie o 2.470.000,00 zł), 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                
w kwocie 3.125.007,17 zł. Dotyczy niewykorzystanych następujących 
środków: 

- z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na "Laboratoria przyszłości" kwota 
25.007,17 zł, 

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 3.100.000,00 zł. 
W załączniku Nr 2 Zmiany nastąpiły w następujących zadaniach: 
1. Budowa drogi na odcinku ul. Polna do ul. Strzeleckiej wraz z oświetleniem 

- nastąpiło zwiększenie wydatków w 2022r. o kwotę 750.000,00 zł, do kwoty 
950.000,00 zł. Wprowadzone zostały środki z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych. 

2. Rozbudowa z przebudową oczyszczalni ścieków w Zamartem - nastąpiło 
zwiększenie wydatków w 2022r. o kwotę 1.200.000,00 zł, do kwoty 

1.250.000,00 zł. Wprowadzone zostały środki z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych. 
3. Zagospodarowanie otoczenia budynków wielorodzinnych na osiedlu 

mieszkalnym byłego PGR w miejscowości Duża Cerkwica (gm. Kamień 
Krajeński) - - nastąpiło zwiększenie wydatków w 2022r. o kwotę 400.000,00 

zł, do kwoty 450.000,00 zł. Wprowadzone zostały środki z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
4. "Kujawsko-Pomorska Teleopieka" nastąpiło zmniejszenie wydatków                   

w 2022r. o kwotę 1.814,16 zł, do kwoty 2.314,00 zł, oraz zmniejszenie 
wydatków w 2023r. o kwotę 2.049,66 zł, do kwoty 1.748,50 zł. Zmniejszone 
środki po zapłaceniu jednorazowo w całości w 2021r. faktury za zakupy 

rzeczowe z projektu, które były wcześniej rozłożone na 24 raty. 
5. "Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0" nastąpiło zwiększenie wydatków                  

w 2022r. o kwotę 736,16 zł, do kwoty 736,16 zł. Wprowadzone zostały środki 
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własne gminy, które zostały zwrócone po rozliczeniu dotacji za 2021r.,                  

z Urzędem Marszałkowskim, na bieżącą obsługę projektu.  
 

           Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.6. Zmiany w budżecie na 2022 r. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 
Ad.I.7. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował, że środki przeznaczone są na następujące zadania: 
- realizacja zadania związanego z remontem i budową chodników i innych 
prac drogowych w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Kamień 

Krajeński, gdzie stosuje się powszechnie akceptowaną przez społeczeństwo               
i praktykowaną przez wszystkie gminy Powiatu, zasadę wspólnego 

finansowania powyższych zadań z budżetu samorządu gminnego                      
i samorządu powiatowego. Efektem tych działań jest również poprawa 
bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na terenie gminy. 

W związku z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia z budżetu Gminy 
Kamień Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu                            

z przeznaczeniem na realizację w/w zadania, w następstwie czego zostaną 
zawarte stosowne porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą 
Kamień Krajeński. 

 
- realizacja zadania związanego z organizacją publicznego transportu 
zbiorowego na obszarze Powiatu Sępoleńskiego w oparciu o ustawę z dnia 16 

maja 2019r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 
o charakterze użyteczności publicznej.  

W związku z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia z budżetu Gminy 
Kamień Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu                           
z przeznaczeniem na realizację w/w zadań, w następstwie czego 

zostaną zawarte stosowne porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim,             
a Gminą Kamień Krajeński.   
 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja zapytał czy istnieje możliwość 
osobnego głosowania nad poszczególnymi dofinansowaniami dla powiatu. 

Dodał, że nie popiera wsparcia dla powiatu w całości i chciałby mieć 
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możliwość osobnego głosowania za lub przeciw przy każdej kwocie jaką 

gmina ma zamiar przekazać dla powiatu. 
 

Radna Sabina Lubińska poruszyła temat dotyczący przedłużenia linii 
autobusowej w kierunku Bydgoszczy. Zaznaczyła, że powiat sępoleński od 
października nie zajął się przedmiotową sprawą.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że poruszy ten temat                  

z przedstawicielami powiatu sępoleńskiego.  

 
Radna Sabina Lubińska zapytała także czy interweniowano w sprawie 

aktualizacji rozkładu jazdy autobusowej. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że wystosowane zostało 

pismo do PKS Chojnice. Sprawa ta jest w trakcie realizacji. 
 

Radny Sebastian Skaja zapytał ile metrów chodnika położone zostanie 
od ronda w kierunku Dąbrowy. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że będzie to około 100-
metrowy odcinek. 
 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja zapytał dlaczego nie jest 
kontynuowana budowa chodnika w miejscowości Orzełek. Stwierdził, że 

środki finansowe przeznaczone na położenie chodnika w Dąbrowie, powinny 
zostać zainwestowane na dokończenie zadania w Orzełku, a w kolejnym 
etapie należałoby przejść do realizowania nowych inwestycji. Popiera budowę 

chodnika w kierunku Dąbrowy, ale uważa, że należy kończyć całą 
inwestycję, a następnie rozpoczynać kolejną. Nie powinno się rozpoczynać 

budowy krótkich odcinków chodnika w kilku miejscach.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski nie zgodził się z zaprezentowanym 

stanowiskiem. Wyjaśnił, że chodnik prowadzić będzie w kierunku osiedla 
domów za ul. Strzelecką. Podkreślił, że po dzieci z tamtego terenu nie 
przyjeżdża autobus szkolny, a uczniowie w tym miejscu chodzą poboczem, co 

wiąże się z dużym zagrożeniem. Dodał, że po dzieci w Orzełku przyjeżdża 
autobus szkolny i nie występuje takie niebezpieczeństwo jak obecnie na 

trasie w kierunku Dąbrowy. Zaznaczył, że chodnik w Orzełku zostanie 
dokończony w przyszłym roku. 
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie za. 

 
Ad.I.8. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim za 2021 rok. 

 
      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 
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jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 3 Statutu 

Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do składania Radzie Miejskiej 
sprawozdania z ich działalności. 

 
     Następnie Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie 
z działalności za 2021 rok. 

 
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 
Ad.I.9. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 

 
      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 
jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 2 Statutu 

Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do przedłożenia Radzie 
Miejskiej rocznego planu pracy. 

 

Następnie Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy na 2022 rok. 
 

Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.10. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2022 rok. 
 
     Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Kazimierz Warylak informując, że zgodnie z § 15 ust. 
1 Statutu Gminy Kamień Krajeński, Rada odbywa sesje zwyczajne zgodnie 
z planem pracy Rady ustalanym na dany rok kalendarzowy.  

Zakres zadań ustalony został we współdziałaniu z Burmistrzem 
Kamienia Krajeńskiego.  

Członkowie komisji zapoznani zostali z podstawową tematyką obrad 
oraz terminami sesji. 
 

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

Brak 

 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak 
 



8 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 19 stycznia 2022 r.  

                                                                         Przewodniczący Komisji                                                                         

                                                                                   /-/ Sebastian Skaja 


